
MEI oDPoWlEDŹ MlEJsKo - GM|NNEGo ośRoDKA KULTURY
na zapytanie-interpelacje Radnej Aldony ochmańskiej

z dnia 30,09.2020 r.EIK
w sprawie : zabezpieczenia środków na nowe zaplecze socjalne dla boiska sportowego należącego do klubu LZS

Dragon Miszkowice

^D,z24.1.20żo
Lubawka, 1-6.10. 2O2a r.

Sz.P.

Radna Aldona Ochmańska

W odpowiedzi na zapytanie-lnterpelację złożoną przez Panią Radną
Aldonę Ochmańską dotycząca zabezpieczenia środków na nowe zaplecze socjalne dla boiska
sportowego należącego do klubu LZS Dragon Miszkowice informuję, że Miejsko-Gminny
Ośrodek Kultury w Lubawce n|e dzierżawi tego obiektu od Grniny Lubawka, więc nie może w
żaden sposób inwestować w teren nienależący do MGOK, Jedynym wyjściem z tej sytuacjijest
zabezpieczenie pieniędzy w budżecie sołeckim na rok 2021 lub złażyć wniosek do Gminy
Lubawka o zabezpieczenie konkretnej sumy na wymienione w interpelacjizaplecze socjalne.
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